2022 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 6/19/2022	下週主日 Next Sunday 6/26/2022		
中文主席 English Presider	陳彦廷	張文迪		
中文講員	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	方向弟兄		
翻譯 Interpreter	方向	陳 瑛		
中文司琴 Pianist	Lauren	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	Ace Liu,蔡英超	王國歡, 杜 娟		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	鲁 锋/闞月紅	Gabriel/文 艶		
托兒 Nursery	邱鈺媛	刘杰铭		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	刘 兵,陳 瑛	Susan H, Jennifer C		
Lunch Serving	林晋红,Jane Zhu	Lauren, Abigail		
清潔同工 Cleaning	向东,李 銘	Ace Liu, Shawn		
保安 Security	李允誠	Richard		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (321-971-546)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	May Income	May Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2, 425. 00	\$8, 969. 00	\$16, 897. 00	\$10,099.10
建堂 Building	\$0.00	\$100.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$460.00	\$1,040.00	\$3, 290. 00	\$86. 11
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$450.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - June, 2022:

16. 因為凡世界上的事,就像肉體的情慾,眼目的情慾,並今生的驕傲,都不是從父來的,乃是從世界來的。17. 這世界和其上的情慾都要過去,惟獨遵行神旨意的,是永遠常存。(約翰一書 1 John 2:16-17)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

傳揚福音 造就門徒 Preach the gospel and make disciples 聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

六月十九日 June 19, 2022 主席 Presider: 陳彥廷

司琴 Pianist: Lauren

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 127:1-2 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation

> 2 讚美全能神 Praise to the Lord, the Almighty 168 谷中百合花 Lilv of the Vallev

主席 Presider 讚美詩 Praise Hymns 420 向高处

讚美詩 Praise Hymns 420 向高处行 Higher Ground 讀經 Scripture Reading - 詩 Psalm 128:1-6

詩 Psalm 128:1-6 成為一個好爸爸 Be a Good Dad 眾坐 Congregation 程保治牧師

眾坐 Congregation

祈祷 Invocation

10:45AM - 12:15PM

Sermon 回應/奉獻 Response/Offering

證道

Rev. Jeff Cheng 主席 Presider

80 這是天父世界 This is My father world

歡迎, 報告 Welcome, Greeting & Announcements 每月经文 Monthly Verses

主席 Presider

主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝祷 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng 眾立 Congregation

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

40 週年慶主題:主思滿溢,傳承使命

40th Anniversary Theme: Grace Ovewflow, Carry On Mission

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。祝賀父親節蒙福、快樂。
- 2. 下主日 (6/26) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線上直播。
- 3. 溫馨提醒: 雖然疫情已經鬆鬆緩了,為了保護大家,我們還是建議在室內聚會時戴口軍。若有人感染了或生病了,還是留在家裡休息。教會還是按照 CDC 的指示. 請大家上網閱讀。謝謝。
- 4. 教會邀請弟兄姐妹來投稿寫 40 週年感恩特刊的文章。請將稿件發給 Carmen 或維秀姐妹。
- 5. 教會也徵求 40 週年 T-襯衫設計和週年特刊封面設計的設計圖。請將稿件發給 方向弟兄或張毅弟兄。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為 7/18-7/22 暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
- 2. 青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 3. 為今年 11/26-11/27 教會 40 周年慶祝活動及各項籌備工作禱告。
- 4. 為已參加過幸福小組還沒信主的福友 (Best) 們繼續禱告。

肢體關懷

- 1. 邱師母 Pearl 已於 6/11 安息主懷, 求主親自安慰 Auntie Grace 和她的家人。
- 2. 為在幸福小組已信主的郭開屏、Dannis Weng、and Cao Ran 能早日受洗禱告。
- 3. 為最近來教會的新來賓們, 能繼續參與我們教會的聚會禱告。
- 4. 為暑假將出外旅遊探親的家庭出入平安禱告。

健康需要

- 1. 為教會弟兄姊妹在疫情中蒙神保守, 受感染者得醫治禱告。
- 2. 感謝主,洪巨倫弟兄 6/16 將完成六周的肺癌治療過程,求主的保守他的食道的康復。

普世宣教

- 1. 為麥浪牧師網上訓練傳道人及麥浪師母的化療及身體恢復健康禱告。
- 2. 為張磊弟兄的事奉、家庭及服事的教會禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service. Happy Father Day!
- 2. Next Sunday (6/26) is our combined Sunday worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Friendly reminder: Even though overall COVID19 guidelines are more relaxing now, to protect ourselves, we still highly recommend everyone to wear mask for indoor services. If you have been tested positive or sick, please stay home and rest. Church is following CDC guidelines, and please go online to read for more information. Thank you!
- 4. Church is inviting brothers and sisters to write article for the 40th anniversary publication. Please send your article to sister Carmen or WeiXiu.
- 5. The church is accepting 40th anniversary T-shirt design and newspaper cover page design. Please submit your design to brother Fang Xiang or brother Sugin.

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for the preparations and recruitment of co-workers for 7/18-7/22 Vacation Bible School.
- 2. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 3. Pray for the church's 40th anniversary celebrations and preparations this year from 11/26-11/27.
- 4. Continue to pray for the Best who have participated in the happiness group and have not yet believed in the Lord.

Member Care

- 1. Mrs. Pearl Khoo has rested in the arms of the Lord on 6/11. May the Lord comfort Auntie Grace and her family.
- 2. Pray for Guo Kaiping, Dannis Weng, and Cao Ran, who have been converted in the happiness group, to be baptized soon.
- 3. Pray for the new guests who have recently come to church to continue to participate in our gatherings.
- 4. Pray for the safety of families who are traveling during the Summer.

Health needs

- 1. Pray for the church brothers and sisters to be protected by God during the epidemic, and for the infected to be healed.
- 2. Thank the Lord, Brother Hong Julun will complete the six-week lung cancer treatment process on 6/16, and pray that the Lord will protect his esophagus for the recovery.

World Missions

- 1. Pray for Pastor Ron's online training for preachers and Char's chemo. and physical recovery.
- 2. Pray for Brother Zhang Lei's ministry, family and church.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. 他敬畏上帝 He feared God.
- II. 他學會知足 He learned to be content.
- III. 愛他的妻子 Loving his wife.
- IV. 後代必蒙福 Future generations will be blessed.